
KS DUŠAN KVEDER-TOMAŽ
•Programsko-volilna .
seja OO ZK

Za novega sekretarja je bil izvoljen
tov. Janko Miklavžin, za namestnika
pa tov. Jelka Kravanja.

Iz poročila doscdanjega sekretarja
in iz razprave o dosedanjcm dclu se
vidi, da so se v preteklosti komunisti
premalo angažirali v hišni in krajcvni
samoupravi, da gre za upadanje član-
stva (starejši umirajo, sprejcma mla-
dih v ZK pa ni), da je premalo kritike
in samokritike, da je problem sklepč-
nosti in da 18 članov ncredno plačuje
članarino.

Sprejet je bil tudi novi program
dela za obdobje 1988-1990. Vsebina
programa zajema naslednjc naloge in
aktivnosti: Letnc ocene in analizc
o delu OO ZK ter sprejcm akcijskih
programov; oceno vodilne vloge OO
ZK pri dclu delegacij, komisij in
družbenopolitičnih organizacij v KS;
funkcioniranjc samouprave in orga-
nov v KS; obravnavanje tekočih zadev
v družbi in v ZK; dajanje pobud za
sklic razširjenih scstankov s sckretarji
OO ZK in OZD in drugih KS ali pa
z vsemi komunisti, živečimi v tukajš-
nji KS in drugimi družbcnopolitič-
nimi organizacijami v naši KS z name-
nom, da ocenimo naše delo in se dogo-
vorimo o prihodnjih skupnih nalogah;
ocenjevanje politično-varnostncga po-
ložaja v KS in eventuclna potrebna
ukrepanja; potrebno je tudi v bodoče
četrtletno obravnavanje plačevanja
člananne, dcla sekretariata, sveta ZK,
kadrovskc komisije in povcrjenikov za
določcna področja, sprotno informira-
njc in izobražcvanje članov, uresniče-
vanje stališč 10. kongresa ZKS,
predvsem glcdc prenovc ZK in drugo.

•Redna letna konferenca kra-
jevnega ZZB NOV (24. 2. 1988)

Za novcga prcdsednika KO ZZB
NOV je bil izvoljen tov. Vinko Tomc,
za podpredsednika pa tov. Ludvik
Kreč.

Na konferenci so bili navzoči tudi
gostje, in siccr: tov. Korošec iz občin-
skega ZZB NOV, tov. Lipovž, pred-
sednik skupščine KS, tov. Cerne,
predscdnik svcta KS in drugi.

Po poročilu o dclu krajevnega ZZB
NOV je stekla razprava in naslednja
zahteva: o borčevskih vprašanjih jc
treba v bodočc informirati vse člane
ZZB NOV, moraino se zavzcmati za
humanizacijo odnosov med člani ZZB
NOV in v družbi nasploh, se boriti
proti raznim privilegijem kot so npr.
izredne in izjemne pokojnine, upo-
raba službcnih avtomobilov in drugo,
skratka boriti se proti vsem škodlji-
vim pojavom v naši družbi.Rečeno jc
bilo, da tako naprej ne bo šlo več, zato
jc bil sprejct sklep, da naša stališča in
pobude pošljemo tudi republiškcmu
odboru ZZB NOV za Slovenijo.
Nujno potrebno bi bilo namreč pred-
lagati tudi sprcmcmbc in dopolnitvc
nckatcrih predpisov, ki sc nanašajo na
borce NOV.

Sprcjete so bile tudi tcze za sestavo
programa dela za naslednji dve lcti, ki
se glasijo: borčcvska organizacija naj
v bodočc dajc pobude in prcdloge
predscdstvu KK SZDL za sekcijsko
obravnavo problcmov, nujno je sode-
lovanje pri krepitvi in vzpostavljcnju
hišne samouprave, sodelovati moramo
z osnovno Solo glede obujanja tradicij
NOB, potrebno je sodclovanjc v po-
stopku za poimcnovanje osnovnc šolc
po dr. Alešu Beblerju, udeleževati sc
jc treba akcij in proslav, ki jih organi-
7irain SZDL, KS in DPO, biti mora

nenchna skrb za obolcle, invalidnc in
ostarclc člane ZZB NOV. Organizi-
rati je ireba sosedko pomoč našim
članom, prcdlagati jih za zdravljcnjc
in letni oddih članov, izdclati
obrambni načrt - po novih navodilih,
še naprcj skrbcti za dosiojno poslovi-
tev od umrlih članov, organizirati
udcležbo na vsakolctncm pohodu ob
žici okupirane Ljubljanc, kakor tudi
na komcmoracijah in proslavah na
Urhu, Podljubelju, na Jančah in dru-
god.

•Zbor delovnih Ijudi in obča-
nov (3. 3. 1988)
Na zboru krajanov jc bila javna raz-
prava o osnutku amandmajev k ustavi
SFRJ, kandidacijski postopek za
obravnavanjc možnih kandidatov za
izvolitev v občini, mestu in republiki
in pa informacija o možnostih in po-
gojih za uvedbo kabclsko-satclitskc
televizijc v nasclju Nove Jarše.
•Prcdlog sprcjctih stališč v 14. toč-
kah k osnulku amandmajev k ustavi
SFRJ jc bil odposlan.
•Naži tcmcljni kandidacijski konfe-
renci sta dobila najvcč glasov možna
kandidata Janez Stanovnik in Mojca
Drčar—Murko, drugi cvidcntirani
možni kandidati za nosilcc vodilnih
dclcgatskih funkcij v občini, mcstu
Ljubljana in v SR Slovenijo so prav
tako bili podpni z večino glasov.
• Kabclsko-salelhski sistem - mož-
nosti v nasclju Nove Jaršc, so nam
obrazložih slrokovnjaki, odgovarjali
pa so tudi na štcvilna vprašanja zaintc-
rcsiranih krajanov. Sprcjcia so bila
naslcdnja stališča: Na osnovi anketc in
javnc razpravc ugotavljamo, da sc Iju-
djc strinjajo, saj sc akcija za uvcdbo
kabclsko-satclitskc tclevizije v naseljc
Nove Jarše nadaljujc.

Zbor krajanov pooblaša svcl KS, da
imenujc gradbcni odbor, ki bo vodil
nadaljnje delo.
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